
 



SLOVO STAROSTY OBCE 
 

Povodeň se naštěstí nekonala 
 

V neděli 14. a v sobotu 20. června se po vydatných deštích zvedl i 
v Knínicích tok potoka Kuřimky asi o 2 m.  

Naštěstí hladina vody 
nedosáhla úrovně 
doby před 10 lety, kdy 
voda tekla v úrovni 
červené značky pod 
stropem mostu 
v Dolní brance. Průtok 
v Kuřimce pravidelně 
při větším dešti 
stoupá z důvodu, že 
Kuřim, která leží proti 
proudu potoka, nemá 
vyřešen odvod 
dešťových vod 
z městské dešťové 
kanalizace. Téměř 
všechna dešťová 
voda, která spadne na 
území města, vtéká 
do potoka. Již od roku 
2000 má obec ve 
svém územním plánu 
zakreslenu retenční 
nádrž (před obcí) pro 
záchyt právě těchto 
přívalových dešťů. 
Stavba této záchytné 
nádrže byla podmíněna stavbou rychlostní komunikace R43. Ta měla tvořit hráz 
nádrže. Průtahy této stavby protáhly také budování této retenční nádrže. 

(foto Kuřimky ul. Na Hrázi 14.6.2020 odpoledne) 

Budeme opravovat vozovky 

Problémy, které nám přináší opatření 
vlády kvůli koronaviru, se odráží 
v rozhodování, do čeho se obec může 
pustit, aby to finančně zvládla. 
Naštěstí, podle nejnovějších 
informací, finanční ztráta obce nebude 
tak veliká, jak se původně, dle různých 
informací, očekávalo. Jedna 

z investičních akcí pro tento rok je 
oprava místních komunikací. Podařilo 
se zajistit firmu ASFALTÉROS z Brna, 
která, za velice výhodných podmínek, 
opraví oblast ulic U Školky, Na 
Okřínku, U Hájenky a Pod Strážnou. 
Cena za tuto opravu bude do 100 tisíc 
korun. 
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Proběhl sběr železného šrotu 

V sobotu 20. června proběhl v naší obci již tradiční sběr železného šrotu. 
Sběr provedla knínická chasa a výtěžek bude použit na financování 
kulturních akcí, které pořádá spolek Kyničan. 

Malou skvrnou na této akci byla nezodpovědnost některých občanů, kteří do 
železného šrotu vyhodili i odpad, který se považuje za nebezpečný. Jednalo se 
například o různé olejové filtry z automobilů, které sice byly uloženy v uzavřené 
nádobě (proto si toho chlapci nevšimli), ale při vysypávání na hromadu se tato 
převrhla a obsah se vylil na zem. Obec musela toto místo sanovat.  

Připomínáme, že veškeré obaly, hadry a jiné věci, které přišly do styku s oleji, 
jsou považovány za nebezpečný odpad, který se likviduje v naší obci dvakrát do 
roka při sběru tohoto druhu odpadu. 

V souvislosti s tímto ještě pár připomenutí. Při podzimním svozu 
velkoobjemového odpadu nebude již možnost odběru pneumatik. Dle nové 
legislativy toto zajišťují autoservisy a pneuservisy. 

Televize, ledničky, pračky a ostatní bílá technika bude nadále odebírána stejným 
způsobem. Pouze připomínám, že správně při nákupu nové techniky by měl váš 
prodejce starý spotřebič přijmout ke zpětnému odběru.   
 

 

Čistili jsme víceúčelové hřiště 

Koncem května proběhlo čištění povrchu víceúčelového hřiště  

Povrch se musí ošetřovat pravidelně odbornou firmou z důvodu jeho zarůstání 
mechem. Křemičitý písek byl vykartáčován, vyčištěn a doplněn. 

Odborná firma čistí písek na hřišti 
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Instalace radaru 

Již před čtyřmi měsíci byla podepsána 
smlouva s dodavatelskou firmou o 
pořízení silničního radaru na vjezd do 
obce v ulici Dolní branka. Obec si tímto 
slibuje zklidnění dopravy v této části, 
kde je běžné, hlavně v ranní špičce, 
nedodržování rychlosti. Bohužel čas 
s koronavirem nám trošku pozdržel 
vyjádření od policie, které trvalo tři 
měsíce. Další anomálií je, že pořízení 
radaru podléhá v každém kraji jiným 

požadavkům. Takže tam, odkud 
pochází dodavatelská firma, by 
k umístění tohoto radaru na tomto 
místě stačil souhlas dopravního úřadu 
ORP. U nás je vyžadován projekt a 
souhlas policie.  

Každopádně je již vše schváleno, 
takže v nejbližších dnech proběhne 
instalace radaru. 

 

                                         Jiří Hanák – starosta obce 

 

 

INFORMACE ČLENŮ ZASTUPITELSTVA OBCE 
 

VÝLUKA NA ŽELEZNICI 

V termínu 4.7. – 2.8.2020 se uskuteční výluka v železničním uzlu Brno, která 
nám opětovně „zpestří“ cestování do centra jihomoravské metropole. Správa 
železnic, s. o. bude tentokráte opravovat most nad ulicí Šámalovou, což omezí 
vlakovou dopravu v úseku Brno-Židenice – Brno hlavní nádraží. 

Vlaky od Kuřimi tak budou znovu jezdit přes Brno dolní nádraží. Při cestě do 
centra bude nejvýhodnější použít z Králova Pole, pro tento případ opětovně 
zavedenou, tramvajovou linku P6. Expresy na Prahu budou i nadále jezdit 
z hlavního nádraží. 

Pro úplnost doplňuji, že dosavadní výluky zatím nemají nic společného 
s plánovaným přesunem hlavního nádraží do nové polohy, tedy přibližně do 
prostor nynějšího dolního nádraží. Účelem oprav je pouze zajištění 
provozuschopnosti stávajícího nádraží a přilehlých tratí do doby výstavby 
nádraží nového (což bude, doufám, co nejpozději). 

Stanislav Krčma – člen zastupitelstva obce 

Participativní rozpočet 2020 je vyhodnocen 

Vážení spoluobčané,  

rádi bychom vás informovali o výsledcích ankety mezi občany Moravských 
Knínic, v souvislosti s participativním rozpočtem na rok 2020. Jednotlivé anketní 
lístky, které byly v termínu doručeny na OÚ, zpracoval předseda finančního 
výboru a s celkovými výsledky hlasování seznámil zastupitele obce na pracovní 
poradě dne 15. června 2020. 

Na základě odezvy občanů byly k realizaci vybrány tyto záměry 

• Výsadba ovocných stromů a keřů podél cesty od Hásova kopce k lesu 

• Oprava chodníků u autobusové zastávky 
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• Rozšíření ekodvorku u trafostanice v Dolní brance 

• Propagace akce Garážová burza nepotřebných věcí 

Do odsouhlaseného finančního limitu 100 tis. Kč se nám pro letošní rok již 
nevešlo vybudování II. okruhu naučné stezky.  

Vážení spoluobčané, 

děkujeme všem, kteří se zapojili ať už svým návrhem nebo svým hlasem. Velmi 
si toho vážíme a věříme, že se do konce tohoto roku obci podaří vybrané akce 
zdárně zrealizovat. O všem Vás budeme průběžně informovat. 

Vzhledem k celkově pozitivnímu ohlasu od Vás je ZO v rámci participativního 
rozpočtu na rok 2021 připraveno vyčlenit další prostředky. Již nyní tedy můžete 
začít uvažovat nad novou možností podílet se na rozvoji obce dle Vašich 
představ.                                                 Pavel Kaláb – předseda finančního výboru 

 

 
INFORMACE OBECNÍHO ÚŘADU MORAVSKÉ KNÍNICE 
 

Výpis usnesení z 20. zasedání ZO konaného dne 18.05.2020 

č. 231/20/20 – Zastupitelstvo obce schvaluje rozšířený program jednání 20. 
zasedání ZO 

č. 232/20/20 – Zastupitelstvo obce schvaluje jako zapisovatelku MVDr. Ivanu 
Koláčkovou, Ph.D. 

č. 233/20/20 – Zastupitelstvo obce schvaluje jako ověřovatele zápisu z 20. 
zasedání Ing. et Ing. Magdalenu Langerovou a Pavla Kalába 

č. 234/20/20 – Zastupitelstvo obce Moravské Knínice schvaluje Kupní smlouvu 
na nákup p. č. 1199 v katastrálním území obce Moravské Knínice od pana ….., 
za cenu 380.000 Kč – viz příloha č. 1. kupní smlouva (smlouva k nahlédnutí na 
obecním úřadě) 

č. 235/20/20 – Zastupitelstvo obce Moravské Knínice schvaluje poskytnutí 
individuální dotace pro Sportovní klub Moravské Knínice, z. s., U Hřiště 300, 664 
34 Moravské Knínice, IČ 26537354, na podporu zajištění celoroční činnosti, a 
současně schvaluje Veřejnoprávní smlouvu č. 3/2020, o poskytnutí individuální 
účelové dotace z rozpočtu obce. Dotace byla schválena ve výši 35.000 Kč, viz 
příloha č. 2 – veřejnoprávní smlouva  (smlouva vyvěšena na elektronické úřední 
desce www.moravskekninice.cz ) 

č. 236/20/20 – Zastupitelstvo obce Moravské Knínice schvaluje poskytnutí 
individuální dotace pro Junák – český skaut, středisko Duha Brno, z.s., Prumperk 
3, 621 00 Brno – Řečkovice, IČ 62157477, na výdaje spojené s letním táborem 
a celoroční činnost, a současně schvaluje Veřejnoprávní smlouvu č. 4/2020, o 
poskytnutí individuální účelové dotace z rozpočtu obce. Dotace byla schválena 
ve výši 41.000 Kč, viz příloha č. 3 – veřejnoprávní smlouva (smlouva vyvěšena 
na elektronické úřední desce www.moravskekninice.cz ) 

http://www.moravskekninice.cz/
http://www.moravskekninice.cz/
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č. 237/20/20 – Zastupitelstvo obce Moravské Knínice schvaluje smlouvu č. NM-
014330058559/001 o zřízení věcného břemene s f. E.ON Distribuce, a. s., IČ 
28085400, viz příloha č. 5 – smlouva o zřízení věcného břemene (smlouva 
k nahlédnutí na obecním úřadě)  

č. 238/20/20 – Zastupitelstvo obce Moravské Knínice schvaluje rozpočtové 
opatření č. 2/2020, viz příloha č. 6 – RO 2/2020 (RO vyvěšeno na elektronické 
úřední desce www.moravskekninice.cz ) 

č. 239/20/20 – Zastupitelstvo obce Moravské Knínice bere na vědomí finanční 
situaci obce a další aktuální informace. 

 

Tři minuty z … byly z Moravských Knínic 

Nestihli jste se v sobotu 6. června v poledne podívat na pořad České televize 
Týden v regionech?  

V pátek 29. května totiž proběhlo natáčení reportáže Tři minuty z …., právě v 
Moravských Knínicích.  

Můžete se podívat zde: https://www.ceskatelevize.cz/ivysilani/1181680258-
tyden-v-regionech-brno/320281381890606-tyden-v-regionech/obsah/772215-
tri-minuty-z-moravskych-kninic  

Zdroj: www.facebook.com 

V reportáží vystupuje i cyklotremp Honza Vlasák 

http://www.moravskekninice.cz/
https://www.ceskatelevize.cz/ivysilani/1181680258-tyden-v-regionech-brno/320281381890606-tyden-v-regionech/obsah/772215-tri-minuty-z-moravskych-kninic
https://www.ceskatelevize.cz/ivysilani/1181680258-tyden-v-regionech-brno/320281381890606-tyden-v-regionech/obsah/772215-tri-minuty-z-moravskych-kninic
https://www.ceskatelevize.cz/ivysilani/1181680258-tyden-v-regionech-brno/320281381890606-tyden-v-regionech/obsah/772215-tri-minuty-z-moravskych-kninic
http://www.facebook.com/
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Žádosti o voličské průkazy je možné podávat 
Ode dne vyhlášení voleb, 15. dubna 2020, je možné podávat žádosti o vydání 
voličského průkazu pro volby do zastupitelstev krajů. 
Voliči s trvalým pobytem v obci Moravské Knínice jsou zapsáni ve stálém 
voličském seznamu u Obecního úřadu Moravské Knínice. Ve dnech 2. a 3. října 
2020 budou volit do Zastupitelstva Jihomoravské kraje ve volebním okrsku č. 1, 
v obci Moravské Knínice. 
Volič může pro volby do zastupitelstev krajů žádat o vydání voličského průkazu. 
V případě, že se nebude ve dnech voleb zdržovat v místě svého trvalého 
bydliště, může na voličský průkaz hlasovat pouze v územním obvodu 
Jihomoravského kraje. 
Žádat o voličský průkaz na Obecním úřadě v Moravských Knínicích mohou 
pouze občané s trvalým pobytem v obci Moravské Knínice. 
Podle § 26a odst. 2 zákona č. 130/2000 Sb.: 

• v případě listinného podání žádosti (doručené nejpozději do 16:00 hod. 
pátku 25.09.2020)  je třeba, aby podpis voliče -  žadatele byl úředně ověřen. 
Podle ust.  § 8 odst. 2 písm. f) zák. č. 634/2004 Sb., o správních poplatcích 
je tento úkon (ověření podpisu) osvobozen od povinnosti hradit správní 
poplatek. 

• v případě elektronického podání (doručeného nejpozději do 16:00 hod. 
pátku 25.09.2020) musí být žádost podána  prostřednictvím DATOVÉ 
SCHRÁNKY 

• v případě osobního podání žádosti je konec lhůty 16:00 30.09.2020 
 

Předpisy EU splňujeme 

Po třiceti letech od vzniku 
samostatného obecního úřadu 
v Moravských Knínicích nadešel čas 
na obnovu vybavení kanceláří. 

V roce 1990 byla budova nového 
obecního úřadu vybavována nábytkem 
vyrobeným v roce 1971. Sektorový 
nábytek byl tenkrát úřadu 
pravděpodobně darován z bývalé TOS 
Kuřim.  

Především z důvodu značné 
opotřebovanosti a také v souvislosti 
s GDPR (nařízení o ochraně osobních 
údajů) bylo nutné pořídit nábytek nový, 
především uzamykatelný. Stolař Roman 
Ošlejšek vyrobil nábytek na míru, přesně 
podle potřeb úřadu.  

 

                        Jana Kosíková – úřednice obecního úřadu 
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ZPRÁVY ZE ŠKOLY 

Roční ohlédnutí   

Školní rok 2019 – 2020 uběhl jako voda. Mateřská i základní škola připravuje 
mnoho tradičních akcí a stále je na co se chystat a připravovat. 
Na podzim jsme začali společnou „Drakiádou“, dále nás čekalo „Uspávání 
včeliček“, čekání na příchod Mikuláše s jeho andělsko – čertovskou družinou, 
v mateřské škole to byly „Vánoční dílničky“, ve škole „Adventní setkání se 
seniory“ v Moravských Knínicích a v Domově pro seniory v Brně na Okružní.  
Po Vánocích jsme se pustili do výtvarné soutěže „Čarovné barvy země“, kdy děti 
v mateřské škole i žáci ve škole malují na malířská plátna přírodními písky a jíly. 
Tato výtvarná technika všechny baví a hotové práce zdobí chodby našich škol. 
Potom jsme se pustili intenzívně do programu na „Velikonoční jarmark“. Ten byl 
ale týden před vystoupením přerušen od 11. března 2020 „Mimořádným 
opatřením ministerstva ke koronaviru“ a všemu byl konec. Mateřská škola ještě 
týden fungovala, ale pro malý zájem jsme po dohodě se zřizovatelem provoz od 
17. března 2020 v mateřské škole také ukončili. 

Paní učitelky v mateřské škole nabídly rodičům dětí inspirace pro domácí pobyt. 
Část rodičů ji využila, někteří posílali fotografie z „domácího pobytu“. 

V základní škole jsme posílali pravidelně pokyny na „domácí procvičování“ 
mailem. Paní učitelky nabídly i výuku přes Skype, doporučily možnosti dalšího 
doplnění učiva prostřednictvím televize Učí Telka, ČT Edu a mnoho dalších 
možností. 

Z důvodu mimořádných opatření bylo zrušeno mnoho akcí, ale s novým školním 
rokem to všechno doženeme.  Přerušily se aktivity v projektu Šablony II., kde již 
chystáme akce na společná setkávání s rodiči ve škole i v mateřské škole, 
projekty ve škole i mimo školu atd. 

Již druhým rokem fungovala mateřská škola v novém prostředí. V současné 
době řešíme zastínění nové třídy, odhlučnění v prostorách herny a lehárny a 
stavbu přístřešku nad vchodem do mateřské školy. Ze staré šatny původní 
mateřské školy byla vybudována keramická dílna pro několik skupin žáků ze 
školy, které tam dochází na hodiny keramiky a místní děti v mateřské škole tzv. 
„jen přejdou chodbu".  

Při zápisu do mateřské školy bylo přijato 14 dětí, v základní škole přišlo k zápisu 
13 dětí. Nikdo nemá odklad povinné školní docházky. V základní škole vzhledem 
k počtu žáků byla nutnost začít učit v jednotlivých třídách po ročnících. Počty 
žáků a velikosti tříd neumožňovaly spojení dvou ročníků. Jsme školou s pěti 
třídami. Stejná situace bude i v dalším školním roce. Nyní řešíme vznik dalších 
kmenových učeben pro základní školu, neboť prostory v bývalé školní družině 
jsou nevyhovující. 

Po uvolnění mimořádných opatření byla 25. května 2020 otevřena mateřská a 
základní škola pro dobrovolnou docházku. Do mateřské školy se přihlásilo 
celkem 36 dětí. Ve škole se v termínu nahlásilo 47 žáků. Tím jsme vyčerpali 
kapacitu školy pro dodržení hygienických požadavků. Žáci pracovali rozděleni 
do šesti skupinek, procvičovali a upevňovali vědomosti.  
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Na nový školní rok chystáme opět kroužek Šití, který se bude střídat s kroužkem 
Háčkování, pokračuje kroužek Sportík, Věda nás baví a Keramika. 
Z našeho kolektivu odchází paní učitelka Líšková z mateřské školy a ze základní 
školy paní učitelka Staňková. Nově nastupuje paní učitelka Bravencová. 
Obsazení tříd na nový školní rok:  

1. třída Mgr. Burianová 
2. třída Mgr. Bravencová 
3. třída Mgr. Packová 
4. třída Mgr. Horáková 
5. třída Mgr. Šípková 
 
Na  pondělí  a  úterý 29. a 30.6.2020  vyhlašuje  ředitelka školy  po dohodě se 
zřizovatelem pro žáky ředitelské volno. 

Vysvědčení bude předáno v pátek v době od 8:00 – 8:45. Sejdeme se společně 
v sále školy, kde se rozloučíme s žáky 5. ročníku, potom půjdou žáci do svých 
tříd, kde jim třídní učitelky předají vysvědčení. Ministr školství umožnil účast na 
předávání vysvědčení i žákům, kteří nechodili do školy. Musí ráno při vstupu 
odevzdat prohlášení o bezinfekčnosti. 

Chtěla bych poděkovat všem rodičům, pedagogům a dětem, že jsme společnými 
silami zvládli úskalí a nástrahy, které nám pod nohy nastražila „korona“. Pro 
všechny to byla nová situace, každý se s ní vyrovnal po svém.  
Užijte si zaslouženou dovolenou, načerpejte nové síly. Nastávající školní rok je 
plný aktivit a výzev. Buďme na ně připraveni. 

Nový školní rok bude zahájen 1. září 2020 v 9:00 ve společenském sále 
školy slavnostním uvítáním nových prvňáčků, poté se rozejdou žáci do 
svých tříd. Konec vyučování v 10 hodin, následuje školní družina. Vezměte 
si pouze přezůvky.  

                                                                      Mgr. Hana Burianová – ředitelka školy 

 

ZPRÁVY Z FARNOSTI 

Oslavíme svátek věrozvěstů 

V neděli 5. července v 9:30 hodin se uskuteční tradiční mše svatá v kapli sv. 
Cyrila a Metoděje (nad rybníkem). Po mši zazní Velkomoravský chorál v podání 
Mužského sboru. Srdečně zveme. 

Nedojde-li k náhlému zhoršení epidemiologické situace, odpadá od 1.7. 
povinnost zakrývat při návštěvě kostela dýchací cesty. I nadále však bude u 
vstupu k dispozici desinfekce a budou aplikována některá méně viditelná 
opatření.  

V době od 13. března do 23. dubna, kdy byly zakázány veřejné bohoslužby a 
setkání, byly mše slaveny bez účasti lidu (kněz sám, ev. s přisluhujícím). 
Všechny zadané úmysly tedy byly tzv. odslouženy. Díky rozvolňování opatření 
se veřejné mše opětovně konaly od 26. dubna, v prvních týdnech však s účastí 
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nejvýše 15 osob. Začátkem května se z našeho kostela také uskutečnily dva 
online přenosy. Nynější podmínky už chod bohoslužeb takřka neomezují. 

Stanislav Krčma - kostelník 
 

UDÁLOSTI ZAZNAMENANÉ V KRONICE OBCE 

Třicet let od znovunabytí samostatnosti obce  

Rok 1994  

Přestože náš katastr je a vždy byl považován za řepařskou oblast, nebyla u nás 
cukrová řepa, z ekonomických důvodů pěstována. 
V rostlinné výrobě má ZD tyto výsledky: 
pšenice  oseto 105 ha, výnos z 1 ha 49,52 q 
ječmen  oseto 115 ha, výnos z 1 ha 33,50 q 
oves  oseto     5 ha, výnos z 1 ha 35,00 q 
 
Živočišná výroba: 
Stavy zvířat: krávy 132 ks, jalovice 51 ks, býci 32 ks, telata 84 ks, koně 4 ks, 
prasnice 104 ks, prasničky 29 ks, prasata 288 ks a selata 407 ks. 
Užitkovost: průměrná roční dojivost na 1 dojnici 4.863 l mléka, přírůstek denní u 
býků 0,973 kg a u prasat v žíru 0,786 kg. 
Prodáno bylo: 1.264 ks prasat, 43 ks býků, 29 ks krav, 38 ks prasnic a 440 ks 
selat. 
Průměrná noční teplota + 4,96°C, průměrná denní + 13,68 °C. Nejnižší noční -
14°C (20.2.), denní – 9°C (16.2). Nejvyšší noční teplota + 19°C (30.6., 5.7., 1.9.)  
a nejvyšší denní teplota + 34 °C (28.2., 29.6., 29.7., 1.8.). 
 
Rok 1995 

Na žádost o dotaci na práce s odkanalizováním obce bylo Ministerstvem 
životního prostředí rozhodnuto, že obci bude poskytnuta dotace ve výši 
3.679.000 Kč. Půjčka se začne splácet od roku 1999 ve čtvrtletních splátkách 
184.000 Kč. První splátka je stanovena na 31. března 1999. Pro tento účel bylo 
nutno dát do zástavy část obecních lesů. V zastavené části obecních lesů nesmí 
být, až do splacení půjčky, prováděna žádná mýtní těžba. 

V předešlém roce odvoz domovního odpadu z naší obce zajišťoval podnik 
Technické služby města Tišnova. V letošním roce technické služby, dodatkem 
ke smlouvě o svozu domovního odpadu, zvýšily cenu odvozu 1 popelnice na 700 
Kč. Z tohoto důvodu bylo jednáno s firmou SELIO Blansko, s.r.o. a bylo 
dohodnuto, že odvoz bude provádět firma SELIO. Cena odvozu jedné popelnice 
bude za 560 Kč při kombinovaném odvozu tj. v zimě 1 x za týden a v létě 1 x za 
dva týdny. Za odvoz 1 popelnice, kde je dohodnuto odvážení 1 x měsíčně, se 
bude platit 270 Kč. 

Topičské práce a údržbu v obecních budovách a po celé obci provádí p. Jaroslav 
Malý ml. Účetní práce (podklady pro okresní úřad) provádí paní Zdenka Mertová 
a referentkou je paní Jana Kosíková. Až dosud účetní a mzdovou agendu za 
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naši obec provádělo finanční a mzdové oddělení Okresního úřadu Brno – 
venkov. Od II. čtvrtletí t. r. tato agenda je převedena na obec. 

15. ledna v domě č. p. 11 vypukl požár. Požárem byla zničena stodola a chlévy. 

Pro příjímání nových členů kabelové televize bylo přijato rozhodnutí, že každý 
nový člen zaplatí 4,000 korun za připojení do budovy a materiál. Poplatek za 
používání kabelové televize byl stanoven na 150 Kč ročně. 

Kotel, kterým se vytápěly prostory školy a obecního úřadu, byl v takovém stavu, 
že musel být odstaven. Místo kotle na tuhá paliva, který se musel odstavit, byly 
instalovány dva kotle ekologické na dřevoplyn o výkonu 80 kW. Výměna a 
zabudování si vyžádala obnos 250 tisíc Kč. 

Vodovodní řad vybudovaný v letech 1958 – 1962 byl stavěn ve velké většině 
z materiálu již dříve použitého, proto v dnešní době dochází k častým poruchám 
na tomto zařízení. Svazek vodovodů a kanalizací Tišnovsko, kterému bylo toto 
zařízení předáno, na valné hromadě konané dne 19. dubna vyhověl žádosti obce 
a přidělil na opravu vodovodního řadu v naší obci 300.000 Kč. Tato částka byla 
použita na výměru vodovodního potrubí na hlavním řadu od čísla 31 vedle parku 
po číslo 97 s odbočkami pro Kout a nové protnutí v ulici U sokolovny. 

V souvislosti s probíhajícími pozemkovými úpravami se provedly změny 
katastrální hranice. Katastrální hranice byla v letech padesátých a šedesátých 
měněna podle potřeb tehdejšího JZD a dnes se hranice vrací na hranici 
historickou. Jedná se o hranice mezi obcemi Jinačovice a Kuřim. Dále bylo 
dohodnuto pořadí rekonstrukce a zpevnění cest. První v pořadí rekonstrukce 
cesty Mor. Knínice – Písky – Jinačovice, druhá v pořadí je cesta do Horek a třetí 
cesta přes vojenskou střelnici k bráně do obory. Z těchto úkolů je v letošním roce 
provedena práce z cca 80 % na rekonstrukci prvního úkolu. Z druhého úkolu bylo 
položeno potrubí pro povrchovou vodu z Horek v zahradě vedle domu p. Svídy 
a vyústění do Kuřimky. 

Letos byla do majetku obce převedena bývalá slepičárna za Selskými vinohrady 
na Čebínkách vybudovaná v letech padesátých a šedesátých bývalým JZD na 
obecním pozemku. 

V měsíci srpnu byla dokončena oprava fasády našeho kostela sv. Markéty 
včetně nového nátěru. Okraje a věž jsou natřeny bíle a výplně barvou žlutou. 

2. července pořádalo Myslivecké sdružení Sychrov Moravské Knínice střelby na 
asfaltové terče na myslivecké střelnici z vysoké věže na Píscích. 

Referát životního prostředí Okresního úřadu Brno – venkov registroval v našem 
katastru tyto krajinné prvky: 

1. Obůrky – Třeštěnec, přírodní rezervace vyhlášena 1980 

2. Pod Převychem, Čebínské kopce 

3. Házův kopec, vodojem 

4. U kaple Cyrilo – Metodějské, Stráňky 

5. Čihadlo 

6. Louky za vojenskou střelnicí 
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7. Stará dálnice (úvoz u Jinačovic) 

8. Na Chřibech (míchárna vody z Víru a Březové) 

9. Holá horka 

10. Čebínky 

Tyto krajinné prvky jsou chráněny před poškozováním a ničením. 

V sobotu 4. února pořádal obecní úřad spolu s tělocvičnou jednotou Sokol čtvrtý 
Obecní ples. Předtančícím párem byli slečna Patricie Foučková a pan Karel 
Musil. Hrál taneční orchestr Františka Křenka ze Židlochovic. 

1. května byl již posedmé vypraven turistický pochod „Jdeme na chrousty“. Trasa 
letošního pochodu vedla po hranicích našeho historického katastru, hlavně 
v části, která nám byla odňata totalitním Jihomoravským krajským výborem 
v Brně k 1.1.1957 a o jehož navrácení jedná obec s městem Brnem. 

Začátkem června (2.6.) sehráli žáci místní školy, pod vedením ředitelky Jany 
Halouzkové divadlo O Kubovi a princezně Magdalence. 

15. a 16. července obecní úřad spolu s tělocvičnou jednotou Sokol pořádali 
tradiční krojované Markétské hody. Tak jako v roce minulém, tak i letos, po 
průvodu vesnicí zatančili stárci před školou Moravskou besedu, ke které jim hrála 
kapela Túfaranka ze Šakvic. Hodové veselí pak pokračovalo v sokolovně. 

V sobotu 11. listopadu pořádal obecní úřad rovněž s tělocvičnou jednotou Sokol 
krojované Martinské hody. Stárci za účelem pozvání občanů na hody prošli 
vesnicí za doprovodu hudby Úsviťanky z Blažovic. 

V prosinci zajistil obecní úřad setkání důchodců. Setkání se uskutečnilo v sále 
obecního úřadu. Program zajistili žáci místní školy a hudební školy. Každý 
důchodce obdržel od obecního úřadu stolní kalendář na rok 1996. 

Valnou hromadou konanou dne 10. března byl starostou Sokola zvolen Ing. 
Josef Simetinger. 

V tělocvičné jednotě Sokol působí oddíl kopané, moderní gymnastiky, jógy, 
základní tělesné výchovy a oddíl stolního tenisu. Na zlatou neděli byl uspořádán 
oddílem stolního tenisu Vánoční turnaj. Turnaje se zúčastnili: Sokol Mor. 
Knínice, Sokol Kuřim, Slatina, Prštice a Ostrovačice. 

Na podzim bylo položeno potrubí kanalizačního řadu vedle silnice od Jánečka 
ke hřbitovu, vedle hřbitova a pod zahradami spodní strany ulice Kuřimská 
k Uličce a dále přes zahrady ulice Kuřimská a Pod školou do Dolní branky, 
s vyústěním u domu Radka Sadila do kanalizačního řadu z Horní branky do 
separátoru u mostu. 

V prosinci byl u hlavního separátoru proražen podchod pod potokem Kuřimkou, 
kde byly uloženy dvě kanalizační roury a chráničky na vodovodní potrubí a 
kabelové trasy. 

Koncem roku byla zadlážděna komunikace včetně vjezdů a vchodů do domů 
v Koutě. V rámci programu Obnova vesnice jsme na akce v Koutě obdrželi 
finanční dotaci půl milionu Kč. 

Do kroniky obce zapsal kronikář Josef Helán – opsala Yveta Cibulková 
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AKTUÁLNĚ ZE SPOLKŮ 

 
XXV. ročník Atletického čtyřboje v Moravských Knínicích 
TJ Sokol, pod  patronací  Sokolské župy  Pernštejnské,  upořádala  
7. června 2020 jubilejní XXV. ročník Atletického čtyřboje mládeže. 
Jednalo se o první velkou sportovní akci po skončení nouzového 

stavu v důsledku koronaviru. Tradičního a oblíbeného sportovního podniku se 
letos zúčastnilo bezmála 60 mladých atletických nadějí ve věku od 3 do 15 roků 
z brněnského regionu.                 
Mladí závodníci soutěžili v disciplínách běh na 50 resp. 25 m, hod kriketovým 
míčkem a skok daleký. Závěr potom patřil tradičně běhu všech zúčastněných 
bez rozdílu kategorií a věku v „Knínickém kolečku“.              
O dramatičnosti tohoto sportovního podniku svědčí fakt, že o celkovém pořadí 
mnohdy rozhodovaly pouze velmi těsné bodové rozdíly. Poděkování za 
dokonalou organizaci patří členům a členkám TJ Sokol M. Knínice  

 
 Kategorie 3-4 roky   Kategorie 7-8 let  

1 Kubešová E MK 1826 1 Machovský O Tišnov 3042 
2 Adamík F. Kuřim 1734 2 Mareček Dan MK 2803 
3 Němec P. Brno 1642 3 Kuchařík L. Tišnov 2712 
4 Širůčková T MK 1624 4 BravencováM MK 2694 
5 Huňařová N MK 1591 5 Šťastný V. Tišnov 2664 
6 Helan Ant. MK 1588 6 Nedomová S. MK 2622 
7 Kučera V. MK 1497 7 Vlček Ondřej MK 2572 
8 Vlček Matěj MK 1475 8 Navrátil T. Tišnov 2473 
9 Dančák L. MK 1421 9 Helan Václav MK 2461 

10 Vlčková N. MK 1329 10 Hověžák Vít Kuřim 2423 
11 Vitouchová  MK 1265 11 Marečková E MK 2413 
12 Dulínek T. MK 1236 12 Kuchařík L. Tišnov 2380 
13 Bohdálková   MK 1235 13 Dvořáková E. MK 2212 
14 Hanák V. MK 1180 14 Smejkal V. MK 2116 
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15 Kurka S. MK 1157  Kategorie  chlapci 9-10 
16 Simetinger  Lažánky 1075 1 Šeptun Filip Kuřim 2946 
17 Hlaváčková Z MK 968 2 Sebera M. Tišnov 2755 
18 Bravenec V. MK 671 3 Helan Jiří MK 2622 

 Kategorie 5-6 let  4 Hájek Tomáš Kuřim 2119 
1 Dvořáková M MK 2175 5 Ondra Jakub MK 2043 
2 Nedoma J. MK 2163 6 Hověžák Petr Kuřim 1587 
3 Simetinger J. Lažánky 2127  Kategorie dívky 9-10 
4 BravencováK MK 2097 1 Mašínská K. Tišnov 2518 
5 Kuchařík M Tišnov 2095  Kategorie dívky 11-12 

6 Bohdálek Š. MK 2063 1 Seberová A. Tišnov 2831 
7 Zavřel Jakub MK 2049 2 Horáková M. Tišnov 2747 
8 Gabryšová M MK 2019 3 Lamáčová K. Tišnov 2722 
9 Kurka M. MK 1971 4 Modřická K. Tišnov 2401 

10 Malý Jakub MK 1952 5 Hájková A. MK 1668 
11 Ondrová Ela MK 1806     

 
Knínické kolečko 2020 
1. Machovský Ondřej  Atletický klub Tišnov 
2. Hověžák Vít  Kuřim 
3. Seberová Aneta Atletický klub Tišnov 
4. Šťastný Vojtěch Atletický klub Tišnov 
5. Simetinger Jakub Lažánky 

  Libor Vojanec – vzdělavatel a předseda odboru sportu TJ 

 

Valná hromada proběhla se zpožděním 

Ve čtvrtek 26. března se měla uskutečnit pravidelná valná hromada knínického 
Sokola. Bohužel z důvodu koronavirové nákazy se konat nemohla, a proto se 
uskutečnila teprve nyní, 11. června. Valná hromada odsouhlasila mimo jiné 
hospodaření jednoty za rok 2019, rozpočet na rok 2020, plán práce na zbývající 
období roku a smlouvu o právu stavby mezi obcí a Sokolem na stavbu studny 
k zavlažování hřiště. 
 

 

Účastnili jsme se projektu České obce sokolské  

TJ SOKOL Moravské Knínice pořádala v rámci celostátního projektu Noc 
sokoloven v pátek 12. června veřejné promítání videa z 16. všesokolského sletu 
2018 v Praze. Knínický Sokol měl své zástupkyně na sletu ve skladbách 
SILUETY a ŽENOBRANÍ. 
   

 

Příští rok bude Sokolské Brno 

V červnu 2021 plánují brněnské sokolské župy Jana Máchala a Dr. Jindry 
Vaníčka uspořádat sokolské setkání „SOKOLSKÉ BRNO 2021“. Jedná se o již  
tradiční sokolskou akci, která se koná vždy v období mezisletovém. 
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Předminulého Sokolského Brna v roce 2010 se účastnily z naší obce mladší 
žákyně pod vedením ředitelky školy Jany Halouzkové.  

V Brně budou cvičit rodiče s dětmi skladbu Jedeme na výlet, předškoláci skladbu 
Kabely a dráty, mladší žactvo skladbu Žížaly, starší žactvo skladbu Když 
nemůžeš, tak přidej. Pro mladé muže a ženy je určena skladba Odhodlaní. 
Knínické ženy již mají vybranou skladbu Tančíme s ABBOU, která je určena pro 
ženy všech věkových kategorií a její autorkou je opět Kateřina Matušínská 
(autorka skladby Ženobraní ze sletu 2018). Pro ženy je dále určena skladba 
Reminiscence, skladba Optimistky a skladba Zatanči. Muži a dorostenci zacvičí 
společně skladbu Bondi, pro seniory je určena skladba Spějme dál. Celé 
sokolské rodiny mohou nacvičovat skladbu Křídla. 

Najde se nějaký aktivní cvičitel, který by se chtěl zapojit do nácviku pro tuto 
významnou krajskou akci?                                        

Jana Kosíková – starostka TJ 

Gymnastky měly závěrečnou hodinu 

Dne 22.6.2020 měla knínická děvčata závěrečnou hodinu cvičení s prvky 

moderní gymnastiky. V příštím roce nás čeká nácvik pódiové skladby „Žížaly“, 

se kterou se zúčastníme přehlídky SOKOLGYM Sokolské Brno 2021 ve dnech 

12. – 13. června 2021. Přijďte rozšířit naše řady, cvičit začneme opět od 7.9.2020 

v sokolovně. 

 
              

 

 

 

 

 

 

 

                                                                                    Šárka Bořilová - cvičitelka 
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V sokolovně jsme natáčeli náš příspěvek pro iFolklorní Strážnici 

Ta ta tá tá ta ta ta tááááá... 

Všemi oblíbený Mezinárodní folklorní festival se letos neuskuteční. 
Známou strážnickou znělku sice neuslyšíme v zámeckém parku několikrát 
za víkend, ale dát si dobré víno s přáteli, zazpívat si a zatancovat můžeme 
i tak. 

Národní ústav lidové kultury ve Strážnici a 
spolek IFolklor.cz pro nás letos nachystali 
iFolklorní Strážnici. Je nám velkým 
potěšením, že nám bylo nabídnuto 
prezentovat se na tak velkolepé akci. 

V neděli 7. června probíhalo v sokolovně 
natáčení, kterého se zúčastnili zástupci 
chasy Kyničanu, mužáci a vdané ženy. Vše 
doprovázela Cimbálová muzika Kyničan s 
primášem Martinem Kšicou. Nepodcenili 
jsme kvalitu zpracování a na samotnou 
produkci jsme si pozvali profíky z NOX 
media a TTsound. 

V pětadvacetiminutovém videu uvidíte  
                                                                 

prezentaci brněnských písní a tanců.  
Naše vystoupení bude vysíláno v neděli 28. června 2020 a troufáme si tvrdit, že 
to bude stát za to! (viz plakát na obálce)                    

Tereza Hanáková – zástupkyně spolku Kyničan 

 

 

 

. 

https://www.facebook.com/nulkcz/?__tn__=KH-R&eid=ARDuscpH92cnGjjVkys6PW8BjhnxyRYQw1T5QuwsNxRRl6FT40wu-ze03Nd7uKBREEV3xEmpWQKo7oIv&fref=mentions&__xts__%5B0%5D=68.ARCryFFHPMFdqIc5ogcze7wfSfzi4Aiksfr_ld3CI6sAhznCZOgquDXmhzlqEY1-GBklDnMDc4kxmA9lwQ_uoDWdZl73cnUd5rs7hngfpAbdp0KbLoY2FE372PMDbcvQNgDMlHIx2ruxmBU1ir4QMIDUWp2dUs85Lsql2BOhNlGjjPAvstzuIQDd0Bt8i9ryQtN-RX7tfuPDJlYONjkx7qAP4NN7_IuekdfyMzb0SrroRoLWS209ATWnny3xR38rZhlVI3qKMzJkl_mzNdU2mEatfR-Rb95KTrhoBiCZvaP8NuEPXinpSWFSkqeXMNpn8vnfYc10_fLySW9OBrVancIctlXZZsw-MgbWbbGEqyCrXTiJqLKoPJpl7RQTi11KbhmjMQs5WMfVn_5KUHQzP84cJP3nxga7r_WLol1aRbD2dI2p4VGOoOzbNKs1M9j4vbxHzv9RgPgU8t27fUO_xyXyA46ys4HPgRZsHhMt1Na6w6gMsBM
https://www.facebook.com/iFolklor.cz/?__tn__=KH-R&eid=ARDMT5yWX_EkF6jpN31LVeXdRYzYwL_Z8w7R3_zOvbnq8QuXgk4yhP1B0IOIcpV6bd2JAAgQ8PZ326KO&fref=mentions&__xts__%5B0%5D=68.ARCryFFHPMFdqIc5ogcze7wfSfzi4Aiksfr_ld3CI6sAhznCZOgquDXmhzlqEY1-GBklDnMDc4kxmA9lwQ_uoDWdZl73cnUd5rs7hngfpAbdp0KbLoY2FE372PMDbcvQNgDMlHIx2ruxmBU1ir4QMIDUWp2dUs85Lsql2BOhNlGjjPAvstzuIQDd0Bt8i9ryQtN-RX7tfuPDJlYONjkx7qAP4NN7_IuekdfyMzb0SrroRoLWS209ATWnny3xR38rZhlVI3qKMzJkl_mzNdU2mEatfR-Rb95KTrhoBiCZvaP8NuEPXinpSWFSkqeXMNpn8vnfYc10_fLySW9OBrVancIctlXZZsw-MgbWbbGEqyCrXTiJqLKoPJpl7RQTi11KbhmjMQs5WMfVn_5KUHQzP84cJP3nxga7r_WLol1aRbD2dI2p4VGOoOzbNKs1M9j4vbxHzv9RgPgU8t27fUO_xyXyA46ys4HPgRZsHhMt1Na6w6gMsBM
https://www.facebook.com/cmkynican/?__tn__=KH-R&eid=ARBsdTZ75lVoJnesytVhKTH0nD8d2kkitTSkXU2BT7ZUAnCnWYJwzYdWQBU_Vytmmeg-tafbotZHasga&fref=mentions&__xts__%5B0%5D=68.ARCryFFHPMFdqIc5ogcze7wfSfzi4Aiksfr_ld3CI6sAhznCZOgquDXmhzlqEY1-GBklDnMDc4kxmA9lwQ_uoDWdZl73cnUd5rs7hngfpAbdp0KbLoY2FE372PMDbcvQNgDMlHIx2ruxmBU1ir4QMIDUWp2dUs85Lsql2BOhNlGjjPAvstzuIQDd0Bt8i9ryQtN-RX7tfuPDJlYONjkx7qAP4NN7_IuekdfyMzb0SrroRoLWS209ATWnny3xR38rZhlVI3qKMzJkl_mzNdU2mEatfR-Rb95KTrhoBiCZvaP8NuEPXinpSWFSkqeXMNpn8vnfYc10_fLySW9OBrVancIctlXZZsw-MgbWbbGEqyCrXTiJqLKoPJpl7RQTi11KbhmjMQs5WMfVn_5KUHQzP84cJP3nxga7r_WLol1aRbD2dI2p4VGOoOzbNKs1M9j4vbxHzv9RgPgU8t27fUO_xyXyA46ys4HPgRZsHhMt1Na6w6gMsBM
https://www.facebook.com/noxmedia.cz/?__tn__=KH-R&eid=ARASvCUFXWChlC_kjWw33jDQ1_BJf8zGVlsfc2IQ5F_B3DPrXQNxnKR3J9lPQp8hhgv7Lpq5-Si0q56I&fref=mentions&__xts__%5B0%5D=68.ARCryFFHPMFdqIc5ogcze7wfSfzi4Aiksfr_ld3CI6sAhznCZOgquDXmhzlqEY1-GBklDnMDc4kxmA9lwQ_uoDWdZl73cnUd5rs7hngfpAbdp0KbLoY2FE372PMDbcvQNgDMlHIx2ruxmBU1ir4QMIDUWp2dUs85Lsql2BOhNlGjjPAvstzuIQDd0Bt8i9ryQtN-RX7tfuPDJlYONjkx7qAP4NN7_IuekdfyMzb0SrroRoLWS209ATWnny3xR38rZhlVI3qKMzJkl_mzNdU2mEatfR-Rb95KTrhoBiCZvaP8NuEPXinpSWFSkqeXMNpn8vnfYc10_fLySW9OBrVancIctlXZZsw-MgbWbbGEqyCrXTiJqLKoPJpl7RQTi11KbhmjMQs5WMfVn_5KUHQzP84cJP3nxga7r_WLol1aRbD2dI2p4VGOoOzbNKs1M9j4vbxHzv9RgPgU8t27fUO_xyXyA46ys4HPgRZsHhMt1Na6w6gMsBM
https://www.facebook.com/noxmedia.cz/?__tn__=KH-R&eid=ARASvCUFXWChlC_kjWw33jDQ1_BJf8zGVlsfc2IQ5F_B3DPrXQNxnKR3J9lPQp8hhgv7Lpq5-Si0q56I&fref=mentions&__xts__%5B0%5D=68.ARCryFFHPMFdqIc5ogcze7wfSfzi4Aiksfr_ld3CI6sAhznCZOgquDXmhzlqEY1-GBklDnMDc4kxmA9lwQ_uoDWdZl73cnUd5rs7hngfpAbdp0KbLoY2FE372PMDbcvQNgDMlHIx2ruxmBU1ir4QMIDUWp2dUs85Lsql2BOhNlGjjPAvstzuIQDd0Bt8i9ryQtN-RX7tfuPDJlYONjkx7qAP4NN7_IuekdfyMzb0SrroRoLWS209ATWnny3xR38rZhlVI3qKMzJkl_mzNdU2mEatfR-Rb95KTrhoBiCZvaP8NuEPXinpSWFSkqeXMNpn8vnfYc10_fLySW9OBrVancIctlXZZsw-MgbWbbGEqyCrXTiJqLKoPJpl7RQTi11KbhmjMQs5WMfVn_5KUHQzP84cJP3nxga7r_WLol1aRbD2dI2p4VGOoOzbNKs1M9j4vbxHzv9RgPgU8t27fUO_xyXyA46ys4HPgRZsHhMt1Na6w6gMsBM
https://www.facebook.com/ttsoundcz/?__tn__=KH-R&eid=ARBskP3TeMBc8PkqocJytoy15Qk22peIjq1EiDL3lfksGgb4y9VnZ11qeM5cgaoJTmGCp2HRYhB74EZY&fref=mentions&__xts__%5B0%5D=68.ARCryFFHPMFdqIc5ogcze7wfSfzi4Aiksfr_ld3CI6sAhznCZOgquDXmhzlqEY1-GBklDnMDc4kxmA9lwQ_uoDWdZl73cnUd5rs7hngfpAbdp0KbLoY2FE372PMDbcvQNgDMlHIx2ruxmBU1ir4QMIDUWp2dUs85Lsql2BOhNlGjjPAvstzuIQDd0Bt8i9ryQtN-RX7tfuPDJlYONjkx7qAP4NN7_IuekdfyMzb0SrroRoLWS209ATWnny3xR38rZhlVI3qKMzJkl_mzNdU2mEatfR-Rb95KTrhoBiCZvaP8NuEPXinpSWFSkqeXMNpn8vnfYc10_fLySW9OBrVancIctlXZZsw-MgbWbbGEqyCrXTiJqLKoPJpl7RQTi11KbhmjMQs5WMfVn_5KUHQzP84cJP3nxga7r_WLol1aRbD2dI2p4VGOoOzbNKs1M9j4vbxHzv9RgPgU8t27fUO_xyXyA46ys4HPgRZsHhMt1Na6w6gMsBM
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Markétské hody v Moravských Knínicích 
Srdečně Vás zveme na krojované Markétské hody, které se uskuteční ve dnech 
17. až 19. července 2020. 

Program: 
pátek 17.7.2020  
15:00 - stavění máje 

sobota 18.7.2020 
12:00 - žádání rodičů stárek na dědině s koňmi 
15:00 - předávání hodového práva starostou u obecního úřadu, zvaní na hody 
20:00 - hodová zábava v sokolovně pod širým nebem 
hraje DH Lácaranka z Kobylí a CM Pajtáš z Brna 

neděle 19.7.2020 
11:00 - hodová mše v kostele sv. Markéty 
12:30 - posezení s CM Kyničan v Knínickém hostinci 
15:00 - průvod dědinou od sokolovny k domu č. p. 2 
16:00 - odpolední program pod kostelem 
20:00 - hodová zábava v sokolovně pod širým nebem 
hraje DH Šardičanka ze Šardic 

Za nepříznivého počasí se hodové zábavy přesouvají do vnitřních prostor 
sokolovny. 
 
Pořádá Kyničan, z.s. a Obec Moravské Knínice 

Také zveme všechny děti do průvodu obcí, pro bližší info se obraťte na pí. 
Pekaříkovou – tel. 777 572 992 

https://www.facebook.com/lacaranka/
https://www.facebook.com/cmpajtas/
https://www.facebook.com/cmkynican/
https://www.facebook.com/kninickyhostinec/
https://www.facebook.com/DHSardicanka/
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1. SKAUTSKÝ ODDÍL MORAVSKÉ KNÍNICE      
                      

Červen 2019  
Závěrečná bojovka  
Díky tomu, že byla v červnu obnovena 
skautská činnost, mohli jsme alespoň 
završit naši celoroční hru. Na 
oddílové bojovce si členi a členky 

vyzkoušeli znovu různé dovednosti, které jsme je stihli 
za uplynulý skautský rok naučit. Bohužel i tato akce 
musela být přerušena, tentokráte kvůli počasí.  
 
Závěrečný oheň  
V pátek 19. června jsme na slavnostním závěrečném 
ohni završili školní část skautského roku. Původně 
plánované dohrání bojovky z minulého týdne (viz výše) 
jsme museli kvůli dešti opět zrušit. Přesto jsme 
slavnostně ošátkovali nováčky, rádci pochválili výkony 
svých členů na schůzkách a zhodnotili jsme proběhnuvší skautský rok, který byl 
nešťastně přeťat epidemií COVID-19. Co jsme však nestihli na jaře, si jistě 
vynahradíme na táborech, na které se už všichni těšíme.  
 

 
 
ZPRAVODAJ OBCE MORAVSKÉ KNÍNICE – ČERVEN 2020 – periodický tisk územního 
samosprávného celku * Ev, č. MK ČR E 23928 * ročník 28 * vychází 1 x měsíčně * vydává Obec 
Moravské Knínice* cena ZDARMA * náklad 370 ks  *  Tisk: Tiskárna Brázda, Hodonín * Zasílání 
příspěvků: mkninice@volny.cz. Zpravodaj také na www.moravskekninice.cz. Redakce si 
vyhrazuje právo podle potřeby krátit příspěvky, popř. upravit rozměr článku nebo fotky.  

Uzávěrka příspěvků na červenec do 15.07.2020 

mailto:mkninice@volny.cz
http://www.moravskekninice.cz/

